
Verkiezingen 9 juni 2024

Bart Smans op 11de plaats lijst Kamer
Betaalt u graag belastingen 
en zit u graag in de schul-
den? Ik niet. En daarvoor 
wil ik me inzetten. Voor u. 
Federaal staan alle knoppen 
op het vlak van uitgaven en 
opgebouwde schuld op rood. 
Als maatschappij kunnen we 
ons niet in de schulden blij-
ven steken, dat wreekt zich. 
Niet alleen in de toekomst, 
maar nu al: broodnodige 
uitgaven kunnen niet ge-
daan worden omdat we ons 
geld gebruiken voor onno-
dige uitgaven en om rente te 
betalen. 

Als ik genoeg mensen kan 
overtuigen, krijg ik de kans om 
me in te zetten voor minder 
uitgaven en doelbewustere 
keuzes. Dat doe ik nu ook al: 
in mijn professionele leven 
ben ik iemand die in elk 
bedrijf waar ik werkte zag 
waar het efficiënter kon, dat 
durfde benoemen en er iets 
aan deed. Ook in de gemeen-
teraad van Beerse hou ik elke 
uitgave tegen het licht en doe 
ik voorstellen wanneer het 

anders en beter kan. Zelfs in 
mijn vrije tijd doe ik dat, als ik 
voor de vzw Worstenfeesten de 
boekhouding in vorm hou en 
de budgetten opmaak.
Ik ben iemand die zich altijd 
voor honderd procent inzet. 
Dat wil ik ook graag in het 
federale parlement voor u 
doen. Ik ben trots op mijn 
mooie elfde plaats. Voor en 
achter mij, en op andere lijsten 
staan ook heel wat bekwame 
mensen. Veel parlementsleden 

zien echter vooral waaraan 
geld moet uitgegeven worden. 
Ik durf zeggen dat ik, in eender 
welk departement, kan zeggen 
waar uitgaven geschrapt kun-
nen worden en hoe middelen 
anders en efficiënter ingezet 
kunnen worden. Daar sta ik 
voor. Daarvoor kan u op mij 
stemmen. Aarzel niet om mij 
aan te spreken en laat maar 
weten waar het volgens u 
beter kan. Met uw stem wil ik 
dat graag aanpakken.

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 
 
Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 
 
Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  
 
Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Beste dorpsgenoot

Als u de folders van 
andere partijen bekijkt 
en leest, dan merkt 
u dat de verkiezingen 
eraan komen. Als u ons 
huis-aan-huisblad leest, 
merkt u dat wij – naast 
campagne voeren – voor-
al ons werk blijven doen. 
Voor Vlimmeren, voor 
Beerse-Centrum, voor 
Den Hout, voor u. 

De verkiezingen staan 
natuurlijk wel voor de 
deur. En voor de verkie-
zingen van 9 juni vaardigt 
onze afdeling een sterke 
kandidaat af. Bart Smans 
staat op de elfde plaats 
op de lijst voor de Kamer. 
Deze plaats biedt onge-
twijfeld mogelijkheden, 
maar het is aan u om dat 
mee waar te maken. Wij 
geloven erin! En zeg nu 
zelf: een dorpsgenoot in 
het parlement … Daar 
kan Beerse alleen maar 
beter van worden. 

Bart, we gaan er 
samen voor!

Bert Van Mierlo 
Voorzitter

Maak  
kennis 
met Bart 
Mens

“Ik vat de koe bij de 
horens en wil dat 
ook voor u doen.”

Maak 
kennis 
met Sven 
Riemis

“Ik engageer me 
voor jonge gezinnen. 
Zij zijn de toekomst.”

Beerse-Vlimmeren
www.n-va.be/beerse-vlimmeren N-VA Beerse-Vlimmerenbeerse-vlimmeren@n-va.be
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Geld voor oud postgebouw 
of opgefrist centrum?
Met trots kondigde het gemeentebestuur in december aan dat 
het bovenop de 911.000 euro die het voor het oude postgebouw 
betaalde, nog 180.000 euro extra gaat investeren om onder 
meer de parking van bpost van laadpalen te voorzien, hekelt 
Lili Jansen. “Dat is geen kerntaak van de gemeente. Die zou 
dat geld beter investeren in echte kernversterking.”

Kostprijs gebouw bpost
In juli 2022 kocht het gemeentebestuur het gebouw van bpost 
aan voor 911.000 euro. Dat gaat volledig in tegen het beleid van 
de gemeente. De oude gebouwen moeten verkocht worden. En 
nu kopen ze nog één bij. Daarom stemde de N-VA tegen. Daar-
bovenop zal nog 180.000 euro besteed worden om het gebouw 
en de parking op te knappen. “De meerderheid klopt zich op de 
borst dat ze voor het project bijna 300.000 euro subsidie krijgt, 
maar dan kost het gebouw nog steeds 1,1 miljoen euro aan de 
belastingbetaler. Elke subsidie moet betaald worden”, zegt Lili 
scherp.

Kerntaken gemeente
Wat de N-VA vooral stoort is dat de gemeente zich niet aan haar 
kerntaken houdt. Lili geeft aan dat de gemeente in haar meer-
jarenplan 70.000 euro schrapte om het kerkplein in te richten 
als parking en evenementenplein, en tegelijkertijd een veelvoud 
uitgeeft aan wat zij ‘kernversterking’ noemt. CDE-Vlim.be en 
BeersePlus beweren dat ze de CM (nu in de Vredestraat) een deel 

van het postgebouw kunnen laten huren. “Het verhuren van een 
gebouw aan de CM kan perfect door een private uitbater gebeu-
ren. Dat is geen kerntaak van de gemeente, en al helemaal geen 
kernversterking”, zegt Lili. “Het centrum aantrekkelijker maken 
is dat wel.”

Dorpscentrum moet opgefrist worden
“Er gebeurt veel in onze dorpskern”, vult bestuurslid Peter Hel-
sen aan: “Markten, festiviteiten, parkeren om te winkelen, enzo-
voort. Het Kerkplein is aan vernieuwing toe. Zwaar verkeer uit 
het centrum houden, is onze prioriteit. Maar daarnaast hebben 
we een nieuwe dorpskerninrichting nodig met een breed draag-
vlak. Wij willen van iedereen weten wat nodig is: van marktkra-
mers, middenstanders, verenigingen, scholen, kerkfabriek en 
individuele inwoners. Op die manier kunnen we alles in één keer 
aanpakken en springen we zuinig om met uw belastinggeld.”

Raadslid Hanne Lenaerts in “Snapt ge mij nu”
Lees meer

Iedereen heeft baat bij een opgefrist centrum. 
Laten we daar werk van maken!

“Den Hout krijgt een nieuwe groene 
zone”, zegt gemeenteraadslid Linda 
Bosch. “Spijtig genoeg vroeg de 
gemeente nooit een bodemattest op, 
waardoor ze nu volledig zelf instaat 
voor het opkuisen van de verontrei-
nigde grond. Goed voor het afvoeren 
van 1.320 ton slakken en assen waar-
voor voorlopig 150.000 euro voorzien 
werd.”

Vergeten bodemattest
Voor de creatie van een nieuwe groen 
zone aan den Hout koos het gemeente-
bestuur ervoor om een domeinvergun-
ning over te nemen van de vroegere 
Hal Roefs en een concessieovereen-
komst te sluiten met de Vlaamse 
Waterweg om het gebouw zelf af te 
breken. Normaal wordt er bij het af-

sluiten van contracten een bodemattest 
opgevraagd, maar dat liet de gemeente 
na. Daardoor moet de gemeente nu 
zelf instaan voor de kosten van het 
opruimen van de historische bodem-
verontreiniging.

Hoeveel gaat dat kosten?
“De gemeente schreef in haar meer-
jarenplan al zeker 150.000 euro extra 
in om de verontreinigde gronden op 
te ruimen”, zegt Bosch. “Maar het is 
lang niet zeker dat dat voldoende is.” 
De N-VA vindt het heel mooi dat er 
een nieuwe groene zone aan Den Hout 
komt, maar het is spijtig dat door een 
vergeten bodemattest dat plots veel 
meer zal kosten.”

Vergeten bodemattest kost belastingbetaler flinke duit

Blij met de nieuwe groene zone, al 
gaat ons dat (te) veel geld kosten!

beerse-vlimmeren@n-va.be



Zwaar verkeer uit Vlimmeren-Centrum!
Het fietspad van Vlimmeren naar Wechelderzande komt 
er. Eindelijk. Gemeenteraadslid Bart Smans is daarvoor al 
in de weer sinds 2019. “Spijtig genoeg is er geen oplossing 
voorzien om het zware verkeer uit het centrum te weren”, 
zegt Bart. “Ook met andere suggesties werd te weinig 
gedaan.”

Participatie: wel op de agenda, niet in de praktijk 
Heel wat belangrijke dossiers worden behandeld in een com-
missie. Op die manier kunnen de gemeenteraadsleden van 
alle partijen hun bezorgdheden formuleren en hun expertise 
gebruiken. Spijtig genoeg werd de weg tussen Vlimmeren 
en Wechelderzande nooit geagendeerd. Ook Veerkrachtig 
Vlimmeren gaf in december 2023 aan dat het niet de moge-
lijkheid had om echt te participeren. Nochtans waren er een 
aantal terechte bezorgdheden. Het bestuur beloofde om dat 
voor toekomstige dossiers anders aan te pakken. Maar spijtig 
genoeg komt dat te laat voor dit belangrijke dossier.

Zwaar verkeer uit het centrum weren
Wat voor gemeenteraadslid Bart Smans belangrijk is, is dat 
het doorgaand zwaar verkeer uit het centrum geweerd wordt. 
Hij stelde op de gemeenteraad in januari voor om voertuigen 

zwaarder dan 3,5 ton de toegang tot het centrum te ontzeg-
gen, tenzij ze ter plaatse moeten zijn. Dat kunnen we afdwin-
gen met camera’s aan het kruispunt en aan het Zilvereind, die 
het doorgaand vrachtverkeer eruit halen. 

Vlimmeren wordt nóg drukker
De cijfers bewijzen dat het nodig is. Het centrum van Vlim-
meren is sowieso al druk. Uit het definitief strategisch plan 
MER dat in december verscheen, blijkt dat door aanpassingen 
in buurgemeentes Vlimmeren nog drukker zal worden. Het 
rapport spreekt van een toename met zeker vijftien procent. 
We moeten als gemeente durven om suggesties te doen over 
hoe het verkeer afgeleid kan worden zonder onze centra te 
passeren.

Veilig fietsen
Omdat in het voorliggende plan voor een nieuw fietspad, ook 
gedacht wordt aan fietssuggestiestroken, wil Bart er zeker van 
zijn dat het zwaar verkeer aangepakt wordt. Jonge fietsers op 
de rijweg komen best zo weinig mogelijk vrachtwagens tegen. 
Die hebben plaats genoeg op andere wegen, zoals de weg 
tussen Oostmalle en Wechelderzande.

Wist u dat …

… er in 2023 een recordaantal aan GAS-boetes uitgeschreven werd?  
De gemeente inde vorig jaar maar liefst 97.000 euro.

… de N-VA tegen het niet-indexeren van subsidies voor verenigingen 
stemde? Dat deden we vorig jaar ook al. Om de eenvoudige reden dat hun 
kosten (bijvoorbeeld voor huur van lokalen) wel geïndexeerd worden, maar hun 
subsidies niet. De meerderheidspartijen beslisten echter om niet te indexeren.

… raadslid Linda Bosch op de gemeenteraad voorstelde om bij de kerk-
pleinen politiebegeleiding te voorzien tijdens het nieuwjaarzingen? 
We willen een veilig Beerse en Vlimmeren, zeker voor onze kleinste zangertjes!

… heel wat verenigingen hun bezorgdheid uiten over de stockage van 
hun materialen? Sommige verenigingen worden geconfronteerd met extra 
kosten voor de bewaring of stockeren hun materiaal in loodsen ver buiten 
onze gemeente. We denken graag mee over oplossingen en staan open voor 
suggesties.

… we openstaan voor mensen die onze rangen willen versterken, zo-
wel voor als achter de schermen?  Contacteer onze voorzitter of bestuursleden 

indien u graag meer info wenst.

... we met onze ploeg geld schonken aan het Giels 
Bos? Lees meer via de QR-code.   

Bedankt aan de honderden kinderen die mooie 
liedjes kwamen zingen! Hun ouders verwenden 
we met koffie, profiterollekes en een babbel.

… er op de N-VA-nieuwjaarsreceptie in 
Mechelen 5.000 mensen aanwezigen waren, 
waaronder een 40-tal uit onze eigen afdeling?

www.n-va.be/beerse-vlimmeren
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